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Lausunto palveluverkon kehittämisestä 
 
Kannelmäen peruskoulun johtokunta vastaa tähän lausuntopyyntöön toteamalla, että johtokunta 
on lausunut Kaarelan alueen palveluverkosta sekä 21.3.2012 että 2.2.2010 ja haluaa edelleen-
kin viitata ko. lausuntoihinsa, mitä tulee Kaarelan alueen palveluverkon kehittämiseen. 
 
Johtokunta on kuullut oppilaskuntaa kokouksessaan 21.3.2012. Kokouksessa olivat paikalla 
molemmat johtokunnan oppilasjäsenet. 
 
Kannelmäen peruskoulun johtokunta kävi saatekeskustelun Kaarelan alueen palveluverkosta 
kokouksessaan 21.3.2012 ja totesi seuraavaa: 
 
”8§ Saatekeskustelu Kaarelan alueen palveluverkosta: 
 
Johtokunta kävi saatekeskustelun opetusviraston linjanjohtaja Outi Salon esittämistä vaihtoeh-
doista Kaarelan alueen palveluverkon kehittämiseksi. Linjanjohtajan 19.3.2012 johtokunnalle 
osoittamassa muistiossa todetaan, että uuden väestöennusteen mukaan Kaarelan alueella on 
ylimääräistä tilakapasiteettia seuraavasti: 
 

- 2012–2013 yht. 346 oppilaspaikkaa 
- 2013–2014 yht. 432 oppilaspaikkaa 
- 2014–2015 yht. 440 oppilaspaikkaa 
- 2015–2016 yht. 483 oppilaspaikkaa 
- 2016–2017 yht. 496 oppilaspaikkaa 
- 2017–2018 yht. 448 oppilaspaikkaa 
- 2018–2019 yht. 390 oppilaspaikkaa 
- 2019–2020 yht. 290 oppilaspaikkaa 
- 2020–2021 yht. 177 oppilaspaikkaa 
- 2021–2022 yht. 73 oppilaspaikkaa. 

 
 
Esitetyt vaihtoehtoiset ratkaisut ovat seuraavat: 
 
”Olemassa olevien tietojen perusteella Kannelmäen alueella tulisi luopua koulutiloista 1.8.2013 
alkaen. Tämä voidaan toteuttaa usealla eri vaihtoehdolla. 

 
1. säilyttämällä nykyiset koulut siten, että 

a. Pelimannin ala-asteen koulussa opetetaan vuosiluokkia 1-5 ja Kannel-
mäen peruskoulussa vuosiluokkia 1-9. Alueen 6-9 luokkalaiset opiske-
levat samoissa koulutiloissa Runonlaulajantiellä. Koulutiloista luovu-
taan sekä Pelimannin ala-asteen koulussa ja Kannelmäen peruskou-
lussa yhteensä 150–200 laskennallisesta oppilaspaikasta vuosina 
2013–14. 

b. Pelimannin ala-asteen koulu säilyy nykyisen kokoisena. Koulutiloista 
luovutaan sekä Pelimannin ala-asteen koulussa ja Kannelmäen pe-



 

ruskoulussa yhteensä 150–200 laskennallisesta oppilaspaikasta vuo-
sina 2013–14. 
 

2. koulut yhdistetään 1.8.2013 alkaen siten, että vuosina 2013–14 luovutaan osasta kouluti-
loista. Tämä on mahdollista tehdä siten, että koko Pelimannin monitoimitalon tiloista luo-
vutaan tai sekä Kaarelan raitin tiloista että osittain Pelimannin ala-asteen koulun ja/tai 
Kannelmäen peruskoulun tiloista (Kaarelan raitin lisäksi) luovutaan.” 

 
 
Aluksi todettiin, että johtokunta on edellisen kerran antanut lausunnon palveluverkosta 2.2.2010. 
Johtokunta on tuolloin lausunut vaihtoehdon 2 mukaisesti eli hallinnollisesti yhtenäisen perus-
koulun puolesta. Em. ajankohdan jälkeen Kannelmäen peruskoulun oppilasmäärä on hieman 
laskenut. Yläasteikäisten oppilaiden määrä (7.luokan aloittavat) tulee olemaan tämän hetkisen 
oppilasmäärän mukaan pienimmillään vuosina 2014 ja 2015. 
 
Johtokunta totesi, että vetovoimaista lähikoulua tukee kaikkien alueen 6. luokkalaisten sijoitta-
minen Runonlaulajantien toimipisteeseen, jossa tällä hetkellä sijaitsee vuosiluokat 7-9.  
 
Johtokunta edellyttää, että rakennusten kunto (Kaarelan Raitti ja Pelimanni) selvitetään perus-
teellisesti ennen lopullista päätöksentekoa luovutettavista tiloista. Johtokunnan opettajajäsen toi 
esille Kannelmäen peruskoulun henkilöstön keskuudessa nousseen huolen Kaarelan Raitin 
toimipisteen terveellisyydestä meneillään olevan lukuvuoden aikana ja jo aiemmin tehdyistä mit-
tauksista huolimatta. Myös johtokunnan huoltajajäsen ja henkilökunnan edustaja ottivat em. sei-
kan esille.”  
 
Edellisen kerran johtokunta on antanut lausuntonsa palveluverkosta kokouksessaan 2.2.2010 
(kopio pöytäkirjasta liitteenä). 
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